
Rondvraag commissie grondgebied 2 april

HvB (1)  De rel ontspringt niet ten oosten van de school maar op Groot 
Bentveld. De rel moet weer vrij worden gemaakt, duikers aangebracht 
enz. Althans, dat zou zo maar kunnen en daarover moet eerst 
onderzoek plaatsvinden. Second opinion dus waar wij om hebben 
gevraagd in de motie. Gaat de wethouder zonder onderzoek naar de rel 
bouwen in het gebied waar de rel loopt? Want een rel kan ook 
ondergronds lopen. Bouwen in een gebied met een rel is niet zonder 
risico en kan zelfs de problematiek van grondwater in dit deel van 
Aerdenhout verergeren. Wij wijzen de gemeente op de 
grondwaterzorgplicht. Bent u bereid eerst de second opinion af te 
wachten voordat u akkoord gaat met de bouwactiviteiten en geld ter 
beschikking stelt?

 In het voorstel staat: Het beoogde effect is de capaciteit van de Van 
Eeghenschool in lijn brengen met het aanwezige (en toekomstige) 
leerlingenaantal. …
De uitbreiding van de Van Eeghenschool is een zaak die al een aantal 
jaren loopt. Het betreft een relatief kleine uitbreiding (ca. 200 m2), 
maar aard/ligging van het gebouw maken uitvoering redelijk 
gecompliceerd. Dit is ook de reden dat er een aanvullend budget – 
bovenop de normvergoeding – beschikbaar is gesteld. 
Uitvoering heeft enige vertraging opgelopen vanwege een op verzoek
van de gemeente uitgevoerd onderzoek naar gezamenlijke huisvesting
van SAB en Van Eeghenschool op het terrein van laatstgenoemde
school. 
De uitbreiding maakt het noodzakelijk enkele groepen tijdelijk elders te 
huisvesten. Noodlokalen zijn een optie. Medegebruik van bijv. de 
Vondelschool is dat echter ook; het schoolbestuur is hierop 
geattendeerd. Hierover wordt u te zijner tijd geïnformeerd. De intentie 
is om in de meivakantie te starten met de uitvoering. De 
werkzaamheden zouden dan rond de jaarwisseling ‘24/’25 moeten zijn 
afgerond.
Drie vragen:

1. Aard en ligging: wat wordt hiermee bedoeld? Eur 460.000 extra budget 
ivm de aard en ligging. We horen graag waarom dit zo is en wat dit 
consequenties heeft voor de bouw plus of de raad dit budget heeft 
goedgekeurd;

2. Het leerlingenaantal van de Van Eeghenschool daalt van 213 naar 136. 
Waarom dan een uitbreiding? 

3. En wat gebeurt er met SAB? Komt SAB wel bij van Eeghenschool of bij 
de Vondelschool?

D66

(2)

Wij werden opgeschrikt door het bericht, dat de Camping Vogelenzang is 
verkocht aan Marina Parken. Dit bedrijf wil 350 vakantiehuisjes op dit park 
gaan bouwen.
Het is een onwenselijke ontwikkeling, dat steeds meer campings worden 



omgevormd tot bungalowparken, waardoor eenvoudig kamperen voor veel 
mensen niet meer mogelijk is.

1. Kan de gemeente deze ontwikkeling op de camping Vogelenzang 
tegenhouden?

2. Bestaat er een risico dat deze ontwikkeling ook kan plaatsvinden op de 
drie campings langs de Zeeweg?

3. Heeft de gemeente mogelijkheden om dit soort ontwikkelingen daar 
tegen te houden?

ZB (3) Kan de wethouder een update geven over de mogelijkheden binnen het 
bestemmingsplan om de plaatsing van 350 bungalows te voorkomen?

ZB (4) Welke gevolgen heeft de mededeling van de provincie dat er gestopt wordt 
met de aanleg van nieuwe natuur?

ZB (5) De gemeente Haarlem heeft een overeenkomst gesloten met de eigenaren van 
het zogenaamde 'hondenuitlaat landje' net na de brug onder de randweg 
waardoor de fietsverbinding weer op de agenda staat. Wij zijn benieuwd hoe 
de aansluiting aan de Overveense kant vervolgens wordt opgepakt plus de 
kinderopvang die eigenlijk haaks op het pad staat.

1. Is er overleg geweest over de aansluiting op het Bloemendaalse 
fietsnetwerk? 

2. Worden de aansluitende fietspaden dan ook aangepast ivm de drukte? 
HvB (6) Waarom wordt Startnotitie gebiedsproces Zuid-Kennemerland niet besproken 

in de commissie? Terwijl we weten hoe groot de grondwater ellende is, gaat 
dit gebiedsproces gewoon door alsof er niks aan de hand is?

HvB (7) In 2015 hebt u ons het volgende bevestigd: Waternet beschikt over een 
beheervisie en diverse beheerplannen. Waarschijnlijk wordt gedoeld op het 
Vegetatiebeheerplan 2011-2016. Hierin worden de maatregelen beschreven 
die nodig zijn om de beschermde natuur volgens de Europese Habitatrichtlijn 
en de Natura 2000 / Natuurbeschermingswet in stand te houden. Het 
verwijderen van begroeiing is daar een hoofdbestanddeel van.

 In dit kader zijn subsidies toegekend (PAS/ en het Europese 
LIFE+project). Dit geldt ook voor PWN. Wij willen van u weten hoeveel 
subsidie er is toegekend aan deze waterbedrijven voor het verwijderen 
van bomen/struiken/ het afplaggen en frezen van grond in de periode 
vanaf 2011 tot en met 2023. Wij verwijzen voor LIFE AWD naar de 
bijlage;

 Bent u het met ons eens dat hier sprake is van vernattingsbeleid. Nl dat 
het verwijderen van begroeiing leidt tot een hogere grondwaterstand?

 Is de bevolking hierover geïnformeerd, d.w.z. zijn de inwoners van 
Bloemendaal door de gemeente geïnformeerd over dit beleid en de 
gevolgen die dit heeft voor de grondwaterstand?

 Gaat u net als de gemeente Zandvoort subsidie verlenen voor extra 
infiltratie. Wij lazen in een brief aan de raad dat Zandvoort dit gaat 



doen en dat er absoluut geen enkele gevolgen zijn voor de 
grondwaterstand en geen schade aan de huizen. Kunt en wilt u dit 
bevestigen aan de inwoners van Bloemendaal?


